
ΜΑΞΙΜΟΣ ΧΑΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΛΑΡΙΣΗΣ 
ΝΕΑΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ             

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΤΡΟΦΙΜΩΝ 

   
ΘΕΜΑ: Σε ανάμενα κάρβουνα οι ροδακινοπαραγωγοί για τα παραμορφωμένα ροδάκινα 
  
Το ροδάκινο, βιομηχανικό και επιτραπέζιο, είναι από τα προιόντα που διακρίνεται για τη 
δυναμική του και το οποίο αποτελεί βασική καλλιέργεια για ολόκληρες περιοχές του νομού 
Λάρισας, όπως τον δήμο Τυρνάβου και τον δήμο Τεμπών. 
Ωστόσο, οι διαπιστώσεις κρουσμάτων παραμορφωμένων ροδάκινων  σε καλλιέργειες εντός 
του νομού σε συνέχεια αναφορών για την παραμόρφωση των καρπών και σε άλλους νομούς, 
έχουν θορυβήσει έντονα τους παραγωγούς και ειδικά αυτούς που μεγάλο τμήμα του 
εισοδήματός τους βασίζεται στην καλλιέργεια ροδάκινου.  
Όπως επισημαίνουν, ο υπαρκτός κίνδυνος επιμόλυνσης μπορεί να επιφέρει ολοκληρωτική 
καταστροφή της καλλιέργειας στον νομό, όπως ήδη συμβαίνει σε άλλους νομούς της χώρας, 
γεγονός που θα αποτελέσει καίριο πλήγμα για την επιβίωσή τους, όπως και για την τοπική 
οικονομία. Η δενδροκομία δεν είναι υπόθεση μιας χρονιάς, γι αυτό και σε έκτακτες 
περιστάσεις, όπως ο κίνδυνος ολοκληρωτικής καταστροφής της καλλιέργειας, απαιτούνται 
γρήγορες και σωστά ζυγισμένες ενέργειες για να μην χαθεί το εισόδημα των παραγωγών. 
Εύλογα, λοιπόν, οι ροδακινοπαραγωγοί είναι σε “αναμμένα κάρβουνα” και ζητούν να 
πληροφορηθούν επισήμως τα ενδεδειγμένα μέτρα προφύλαξης, τη δυνατότητα 
αποζημιώσεων, τις εναλλακτικές λύσεις που υπάρχουν σε περίπτωση προσβολής με 
αναδιάρθρωση καλλιεργειών με ανθεκτικές ποικιλίες ή άλλες καλλιέργειες που δεν θα 
δημιουργήσουν φαινόμενα υπερπροσφοράς –και συνεπώς χαμηλών τιμών στην αγορά- και 
κυρίως, το πλάνο της πολιτείας για να αποσοβηθεί ο κίνδυνος μαρασμού ολόκληρων 
περιοχών που παράγουν εισόδημα από την καλλιέργεια του ροδάκινου.  
  

Κατόπιν τούτων ερωτάται ο αρμόδιος υπουργός: 
 
1. Από τις επισημάνσεις και τις δειγματοληψίες που έχουν γίνει στον νομό Λάρισας, ποια είναι 
η εικόνα που σχηματίζεται για την καλλιέργεια του ροδάκινου απέναντι στην απειλή της 
παραμόρφωσης; 
2. Ποιά συγκεκριμένα ενδεδειγμένα μέτρα πρέπει να ακολουθήσουν οι παραγωγοί 
προκειμένου να ελαχιστοποιηθεί ο κίνδυνος επιμόλυνσης και συνεπώς η ζημιά; 
3. Ποιό το πλάνο της πολιτείας για την αντιμετώπιση του φαινομένου της παραμόρφωσης του 
ροδάκινου και την προστασία του εισοδήματος των ροδακινοπαραγωγών; 
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